

70 лет В.И.Корогодину

4 января исполнилось 70 лет со дня рождения известного российского ученого профессора Владимира Ивановича Корогодина, одного из ведущих специалистов в области радиационной биологии, открывшего явление пострадиационного восстановления клеток. Более 20 лет Владимир Иванович работает в ОИЯИ. Поле его научных интересов обширно: от актуальных вопросов радиационной экологии до теории информации и феномена жизни.

22 января коллеги В.И.Корогодина из разных институтов России и стран СНГ, его ученики и друзья собрались на научный семинар, посвященный юбилею (на фото слева).



V.I.Korogodin's 70th Birthday

Prominent Russian scientist Vladimir I. Korogodin, one of the leading specialists in the field of radiation biology, author of the discovery of post-radiation cell regeneration, celebrated his 70th anniversary on 4 January. V.I.Korogodin has been working at JINR for over 20 years. The scope of his scientific interests varies from modern issues of radiation ecology to the theory of information and life phenomenon.

V.I.Korogodin's colleagues from different institutes of Russia and the CIS countries, his disciples and friends took part in a jubilee seminar on 22 January.